
Záznam

Z riadneho zasadnutia AS SvF UNIZA v akad. r. 2024/2025, ktoré sa konalo

vo štvrtok 10.4.2025 o 8:30 hod. v miestnosti AE307

Prítomný: podľa prezenčnej listiny (12 členov AS; po šiestom bode 11 členov)

AD 1) Otvorenie a schválenie programu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová privítala členov senátu a hostí na sedemnástom

zasadnutí Akademického senátu s mandátom 2022 – 2026 a odovzdala novej senátorke (Bc.

Daniela Šarudyová) menovací dekrét pre funkčné obdobie 2022 - 2026. Predsedníčka AS

konštatovala, že senát je uznášania schopný a na základe neprítomnosti senátora (tajomníka)

Ing. Romana Bulku, PhD. a žiadosti dekana SvF informovala o zmene programu – pridanie bodu

2. Schválenie zapisovateľa a stiahnutie bodu 6. Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie zo

štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na rok 2025.

Odôvodnenie stiahnutia bodu 6: Metodiku rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu pre

pracoviská SvF na rok 2025 je potrebné upraviť na základne konkrétnych čísel a prerokovať na

stretnutí kolégia dekana, ktoré je naplánované dňa 17.4.2025.

Predsedníčka AS navrhla nasledujúci program:

1. Otvorenie a schválenie programu.

2. Schválenie zapisovateľa.

3. Schválenie overovateľov zápisu.

4. Prerokovanie Správy o činnosti Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za rok

2024.

5. Návrh na schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2024.

6. Návrh na vymenovanie prodekana pre rozvoj a zahraničné vzťahy na SvF UNIZA pre

funkčné obdobie 2022 až 2026 s účinnosťou od 15. 4. 2025.

7. Rôzne.

V diskusii vyjadrila doc. Ing. Zuzana Papánová, PhD. nesúhlas so stiahnutím bodu 6.

Prerokovanie Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na rok 2025

z programu zasadnutia AS SvF UNIZA. Konštatovala, že kolégium dekana je len poradný orgán

a odstránením bodu 6. z programu zasadnutia AS SvF UNIZA sa zbytočne oddiali schválenie

navrhovanej metodiky na jún. Dekan SvF prisľúbil, že sa pokúsi zapracovať zmeny v Metodike

rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu pre pracoviská SvF na rok 2025 do konca apríla 2025,

aby mohla byť navrhovaná metodika schválená vmáji 2025.

Predsedníčka AS SvF UNIZA dala hlasovať aklamačne o zmenenom programe s nasledujúcim

výsledkom:

Za: 10 Proti: 0 Zdržal sa: 2 Stav: Schválené



AD 2) Schválenie zapisovateľa

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za zapisovateľa Ing. Petra Dobeša, PhD.,

ktorý s návrhom súhlasil a pristúpilo sa k aklamačnému hlasovaniu o jeho schválení

s nasledujúcim výsledkom:

Hlasovanie za zapisovateľa:

Ing. Peter Dobeš, PhD. Za: 11 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

AD 3) Schválenie overovateľov zápisu

Predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová navrhla za overovateľky zápisu doc. Ing. Zuzanu

Papánovú, PhD. a Bc. Veroniku Miškovčíkovú, ktoré s návrhom súhlasili a pristúpilo sa

k aklamačnému hlasovaniu o ich schválení s nasledujúcim výsledkom:

Hlasovanie za overovateľov zápisu:

doc. Ing. Zuzana Papánová, PhD. Za: 11 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Bc. Veronika Miškovčíková Za: 11 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

AD 4) Prerokovanie Správy o činnosti Akademického senátu Stavebnej fakulty UNIZA za rok

2024

Návrh Správy o činnosti AS SvF UNIZA v zmysle Štatútu SvF (§8 ods.3) a Štatútu UNIZA (§13f

ods.1) predložila predsedníčka AS SvF UNIZA doc. Remišová. Predstavila štruktúru Správy o

činnosti a informovala o najpodstatnejších bodoch, ktoré boli prerokované a schválené AS SvF

v roku 2024. So správou boli v predstihu oboznámení všetci členovia senátu, nevznikli

námietky či diskusia k obsahu a predsedníčka AS SvF UNIZA bod uzatvorila bez zásahov do

predloženej Správy.

AD 5) Návrh na schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2024

Výročnú správu o činnosti SvF za rok 2024 predstavil dekan SvF pričom najskôr poďakoval

vedeniu SvF a Ing. Kaisovej za prípravu podkladov (poukázal na nefunkčnosť prepojenia

informačných systémov) a následne oboznámil členov senátu o stave fakulty:

- predstavil počty študentov na bakalárskom, inžinierskom a doktorandskom štúdiu,

- informoval o úspešnom schválení všetkých programov 2. stupňa štúdia Akreditačnou

radou UNIZA,

- informoval o zrealizovanom zefektívnení, modernizácii a rušení málo obsadzovaných

voliteľných predmetov – upravené predmety budú platné v novom akademickom roku

2025/2026,

- informoval o vytvorení anglickej verzie študijných programov z doteraz existujúcich

študijných programov,

- informoval o otvorení nového profesijne orientovaného študijného bakalárskeho

programu s názvom dopravné staviteľstvo – denná a externá forma, ktorého garantom

bude prof. Libor Ižvolt, PhD. (reakcia fakulty na potreby praxe – spolupráca so ŽSR a TSS

Grade, a.s.),



- informoval o pripravovaných študijných programoch inteligentná dopravná

infraštruktúra, drevené stavby alebo nového anglického programu s niektorou z

partnerských univerzít združenia európskych univerzít Pioneer - pod vedením

Univerzity Gustáva Eiffela v Paríži,

- predstavil víziu personálneho zabezpečenia a kvalifikačného rastu zamestnancov

(chýbajú noví profesori),

- informoval o ukončených habilitačných konaniach,

- predstavil úspechy fakulty a jednotlivých študentov,

- zhrnul štatistiku publikácií a projektov v jednotlivých grantových schémach,

- špecifikoval spôsob výberu publikácií do hodnotenia VER 2026 (spolupráca s FPEDAS),

- informoval o spoločenských aktivitách fakulty,

- informoval o financovaní a otvorení oddychovej zóny,

- informoval o plánovanej obnove učební s výpočtovou technikou.

V diskusii položila doc. Remišová otázku dekanovi SvF – Prečo sa v rámci reakreditácie

neurobili väčšie úpravy predmetov? (viac zlúčení predmetov, úprava kreditov...). Dekan SvF

informoval o tom, že v rámci akreditácie bola nahlásená len úprava programov, preto nemohli

byť realizované veľké zmeny. Okrem toho na katedrách nebola ústretovosť redukovať

predmety. V ďalšom období však budú podniknuté kroky na redukovanie a optimalizáciu

predmetov, ako aj zvýšenie kreditového ohodnotenia niektorých predmetov.

Po zodpovedaní všetkých otázok v rámci diskusie, predsedníčka doc. Remišová dala hlasovať

za schválenie Výročnej správy o činnosti Stavebnej fakulty za rok 2024.

Hlasovanie: Za: 12 Proti: 0 Zdržal sa: 0 Stav: Schválené

AD 6) Návrh na vymenovanie prodekana pre rozvoj a zahraničné vzťahy na SvF UNIZA pre

funkčné obdobie 2022 až 2026 s účinnosťou od 15. 4. 2025

Predsedníčka AS SvF odovzdala slovo p. dekanovi, ktorý oboznámil členov senátu s dôvodmi

doc. Ing. Petry Bujňákovej, PhD. vzdať sa funkcie prodekanky pre rozvoj a zahraničné vzťahy

na SvF UNIZA. Prodekanka doc. Ing. Petra Bujňáková, PhD. sa zapísala veľmi dobre, mala však

na starosti príliš veľa aktivít, čo už nedokázala časovo ako aj zdravotne stíhať. Sľúbila, že bude

naďalej pokračovať v dočasnom vedení a príprave nového anglického programu s niektorou z

partnerských univerzít združenia európskych univerzít Pioneer - pod vedením Univerzity

Gustáva Eiffela v Paríži. Dekan SvF rovnako oboznámil členov senátu s návrhom nového

prodekana pre rozvoj a zahraničné vzťahy na SvF UNIZA pre funkčné obdobie 2022 až 2026 –

Ing. arch. Peter Krušinský, PhD. a predstavil jeho profesijný životopis, ako aj jeho

predchádzajúce skúsenosti a aktivity v oblasti marketingu.Na základe vzoru Strojníckej fakulty

p. dekan tiež načrtol myšlienku zaviesť na SvF pozíciu prodekana pre spoluprácu s priemyslom.

Pre schválenie nového prodekana pre rozvoj a zahraničné vzťahy na SvF UNIZA pre funkčné

obdobie 2022 až 2026 predsedníčka AS SvF navrhla aklamačnú voľbu.

Hlasovanie: Za: 11 Proti: 0 Zdržal sa: 1 Stav: Schválené

Odchod člena AS SvF UNIZA. Aktuálny počet senátorov: 11.



AD 7) Rôzne

V rôznom sa diskutovalo o termíne ďalšieho stretnutia AS. Vzhľadom na blížiace sa veľkonočné

obdobie a ďalšie sviatočné dni bolo potrebné nájsť neštandardný termín (iný ako štvrtok).

Termín ďalšieho stretnutia AS bude určený na základe hlasovania, predbežne členovia AS určili

ako najvhodnejší termín stretnutia 7.5.2025.

doc. Remišová informovala o opakovanej nominácii študentky Bc. Emmy Brozovej za členku

Akreditačnej rady UNIZA z radov študentov 3.stupňa. KR vybralo do akreditačnej rady

študenta zo SjF. Predsedníčka AS SvF ďalej informovala o Dodatku č.1 k Štatútu UNIZA, v rámci

ktorého sa okrem iného upravuje početnosť funkčných období dekana ako aj rektora.

Ing. Šedivý a Ing. Farbák poukázali na potrebu kontroly štatútu fakulty vzhľadom na zmeny

v Dodatku č.1. Členovia senátu poverili danou úlohou Legislatívnu komisiu AS.

Bc. Miškovčíková opakovane poukázala na problémy s parkovaním v areály internátov na

sídlisku Hliny (zábrany na parkovacích miestach). Dekan SvF prisľúbil, že sa o danej situácii

bude informovať u Ing. Stromčeka.

Študentky Bandíková a Bc. Miškovčíková poukázali rovnako na problém s ubytovaním pre

končiacich študentov. Študenti sa musia vysťahovať z internátov v deň úspešného

absolvovania štátnych skúšok, hoci majú zaplatené ubytovanie na celý mesiac. Ing. Farbák

informoval študentov, že je to pravdepodobne spôsobené tým, že časť peňazí za ubytovanie

študentov je hradená z príspevku od štátu, ktorý je viazaný termínom ukončenia štúdia. Dekan

SvF prisľúbil, že sa pokúsi nájsť riešenie predmetného problému.

V Žiline 10.4.2025

Prílohy

Prezenčná listina

Zapisovateľ: Ing. Peter Dobeš, PhD. ..............................

Overovatelia: doc. Ing. Zuzana Papánová, PhD. ..............................

Bc. Veronika Miškovčíková ..............................

..............................

doc. Ing. Eva Remišová, PhD.

predsedníčka AS SvF UNIZA


